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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Teréz- és Erzsébetvárosban a 2022-es országgyűlési 
választások kapcsán ismételten felmerült választási csalással kapcsolatosan minden ajánlást 
megvizsgáltak-e az érintett négy jelölő szervezet esetében?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
A 2014-es és a 2018-as országgyűlési választások után, a 2022-es esetében is felmerültek olyan
adatok, mely szerint ismét választási csalás történhetett Teréz- és Erzsébetvárosban, ennek kapcsán
a helyi választási bizottságba delegált tagunk feljelentést tett több bűncselekmény gyanúja miatt is.
 
A Fővárosi Főügyészség a BRFK Gazdasági Bűnözés Elleni Főosztály Korrupciós Bűnözés Elleni
Osztály  megszüntető  határozatát,  mint  törvénysértőt  hivatalból  hatályon  kívül  helyezte  és  a
01000/1232/2022.bü. számú ügyben a nyomozás folytatását rendelte el. Az ügyben korábban feltett
kérdésemre  dr.  Ibolya  Tibor  legfőbb  ügyész  helyettes  a  K/4783/1.  számú  válaszában  arról
tájékoztatott, hogy ez az ügy jelenleg felderítési szakban van.
 
Ugyanakkor sajnos a mai napig nem tudjuk, hogy minden ajánlást megvizsgáltak-e az érintett négy
jelölő  szervezet  esetében.  Továbbá  azt  sem,  hogy  hány  választójoggal  nem rendelkező,  illetve
elhunyt személy ajánlása szerepelt külön-külön a négy szervezet ívein.
 
Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy
 
„Az állami szervek kötelesek a  képviselőket  megbízatásuk ellátásában támogatni,  és részükre a
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:



 
Minden ajánlást megvizsgáltak-e az érintett négy jelölő szervezet esetében?
 
Hány választójoggal nem rendelkező, illetve elhunyt személy ajánlása szerepelt külön-külön a
négy szervezet ívein?
 
Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. október 26.

 
                                                                Dr. Oláh Lajos
                                      Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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